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Stadsbyggnadsutskottet   
§4  Svar på Remiss - Reviderad översiktsplan för Huddinge kommun   

Moderaterna yrkade på a4 ta bort skrivelsen i svaret kring a4 bygga en bro över Drevviken 
vilket tyvärr inte gick igenom i utsko4et. 

S, MP och L som styr kommunen har klubbat igenom a4 en förstudie ska genomföras gällan-
de en bro över Drevviken. Vi Moderater förstår inte syHet. Beslutet moJveras med a4 fler 
ska arbetspendla med cykel Jll pendeltågs- staJonen i Skogås för a4 sedan resa vidare med 
tåg. A4 många Tyresöbor skulle välja de4a sä4 a4 pendla har vi svårt a4 se, eHersom man 
knappast kommer a4 tjäna någon Jd. Vi tror a4 man även fortsä4ningsvis kommer ta  
bussen mot stan eller Haninge.    

Bron kommer dessutom kosta stora summor av Tyresöbornas ska4epengar som vi Modera-
ter hellre satsar på skolan, äldre och omsorg. Bara utredningen beräknas kosta flera hundra 
tusen och i dagsläget vet man inte exakt var bron ska byggas. Kommunen kan även ta sig  
rä4en a4 tvinga Jll sig Tyresöbors tomter, e4 så kallat markintrång, för a4 möjliggöra bron. 
Moderaterna kommer allJd försvara äganderä4en. Vi vill bevara Drevvikens vackra miljö.  

Anki Svensson (M)                
OpposiJonsråd      
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